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KOMISJA FINANSOWO-BUDŻETOWA                          

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.51.2024.KC 
EOD: 53089/2024/W 

 

Protokół z posiedzenia 
Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Elblągu, 
odbytego w dniu 5 listopada 2024 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 59 min 26 sek.) 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.00. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 
1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 
3. Sprawy bieżące. 

 

 
 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
(czas trwania nagrania od 01 min 29 sek. do 01 min 39 sek.)   
 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono.  
 

 
 

Ad. 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej.  
(czas trwania nagrania od 01 min 40 sek. do 42 min 42 sek.)   
 
 

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasto Elbląg na lata 2024-2036 - DRUK NR 1/V 

 

Skarbnik Miasta Halina Banach omówiła projekty uchwał na DRUKU NR 1/V i DRUKU NR 2/V. 
 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 
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• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach. 

 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak zamknęła dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
Za – 7 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2024-2036 - DRUK NR 

1/V. 
 

 

2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2024 
- DRUK NR 2/V 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 7 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu miasta Elbląg na rok 2024 - DRUK NR 2/V. 
 

 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Miejskiej Kłodzko z przeznaczeniem na dostawę i montaż pieców gazowych 

wraz z osprzętem w budynku Szkoły Podstawowej nr 1 im. Adama Mickiewicza 
w Kłodzku - DRUK NR 3/V 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Halina Banach. 
 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 7 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Kłodzko z przeznaczeniem na dostawę 

i montaż pieców gazowych wraz z osprzętem w budynku Szkoły Podstawowej nr 1 im. 
Adama Mickiewicza  w Kłodzku - DRUK NR 3/V. 

 
 

4) Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości położonych na terenie 
miasta Elbląga - DRUK NR 4/V 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Halina Banach. 
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Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Michał Rutkowski 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Radny Antoni Czyżyk 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Radny Antoni Czyżyk 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach. 

 
Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak zamknęła dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 4 

Przeciw – 3 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku 

od nieruchomości położonych  na terenie miasta Elbląga - DRUK NR 4/V. 

 
5) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie cen biletów za przejazdy osób 

i przewóz bagażu oraz innych opłat obowiązujących w środkach komunikacji miejskiej 
w granicach administracyjnych miasta i gmin sąsiadujących - DRUK NR 5/V 

 
Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski  
 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak zamknęła dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 

Za – 7 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie cen 
biletów za przejazdy osób i przewóz bagażu oraz innych opłat obowiązujących 

w środkach komunikacji miejskiej w granicach administracyjnych miasta i gmin 

sąsiadujących - DRUK NR 5/V.  
 

 
6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za przyjęcie odpadów  

do zagospodarowania przez Zakład Utylizacji Odpadów sp. z o.o. w Elblągu - DRUK 

NR 6/V 
 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 
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Wyniki głosowania: 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za przyjęcie odpadów do zagospodarowania przez Zakład Utylizacji Odpadów sp. z o.o. 
w Elblągu - DRUK NR 6/V. 

 
 

7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat obowiązujących  
w 2025 roku za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdu - DRUK NR 7/V 
 

Projekt uchwały omówił  Dyrektor Departamentu Zarządu Dróg Marek Pawlikowski. 
 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
Za – 7 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłat obowiązujących w 2025 roku za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie 

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 
usunięcia pojazdu - DRUK NR 7/V. 

 

 
8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg 

wkładu niepieniężnego (aportu) do Zarządu Portu Morskiego Elbląg Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 23/V 

 

Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa omówił projekt 
uchwały.  

 
Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa. 

 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak zamknęła dyskusję. 
 

 



5 

 

Wyniki głosowania: 

Za – 7 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego (aportu) do Zarządu 
Portu Morskiego Elbląg Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 23/V.  

 
 

9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg 
wkładu niepieniężnego (aportu) do Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 24/V 

 
Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 

Za – 7 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego (aportu) do Elbląskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - 

DRUK NR 24/V. 
 

 
10) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste  

dla Stowarzyszenia Na Rzecz Hospicjum Elbląskiego, w trybie bezprzetargowym, 

zabudowanej nieruchomości, położonej w Elblągu przy ul. Toruńskiej 17B oraz 
udzielenia bonifikaty - DRUK NR 25/V 

 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir 

Skorupa.  

 
Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
Za – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie w użytkowanie wieczyste dla Stowarzyszenia Na Rzecz Hospicjum 

Elbląskiego, w trybie bezprzetargowym, zabudowanej nieruchomości, położonej 

w Elblągu przy ul. Toruńskiej 17B oraz udzielenia bonifikaty - DRUK NR 25/V. 
 

 
11) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Polskiemu 

Stowarzyszeniu na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło w Elblągu, 
z tytułu ustanowienia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych, 

położonych w Elblągu przy ul. Szarych Szeregów 32 - DRUK NR 26/V 

 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir 

Skorupa.  
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Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
Za – 7 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie bonifikaty Polskiemu Stowarzyszeniu na rzecz Osób z Niepełnosprawnością 

Intelektualną Koło w Elblągu, z tytułu ustanowienia prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości gruntowych, położonych w Elblągu przy ul. Szarych Szeregów 32 - DRUK 

NR 26/V. 

 
 

 
Ad. 4. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania 42 min 43 sek. do 58 min 18 sek.) 
 
1) Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak poinformowała o piśmie Prezydenta Miasta w sprawie 

wydania opinii o zmianę przeznaczenia części rezerwy celowej. 
 

Skarbnik Miasta Halina Banach omówiła zmianę rezerwy celowej.  
 

Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach. 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 7 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja Finansowo–Budżetowa pozytywnie zaopiniowała zmianę przeznaczenia części 

rezerwy celowej zaplanowanej na odprawy emerytalne i rentowe dla pracowników 
jednostek podległych Radzie Miejskiej w kwocie 5.683.864 zł.  

Po zmianie przeznaczenia części rezerwy celowej środki w wysokości 2.560.437 zł. 

zostaną przeznaczone na wypłatę w roku 2024 dodatkowego wynagrodzenia rocznego 
dla pracowników administracji i obsługi sfery budżetowej.  

 
Dalsza część dyskusji:  

• Radny Piotr Opaczewski  

• Skarbnik Miasta Halina Banach 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Skarbnik Miasta Halina Banach. 

 

 
2) Radny Piotr Opaczewski zapytał o rozwój komunikacji miejskiej w Elblągu oraz o przychody 

z biletów. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski  

• Radny Piotr Opaczewski. 
 

Radny Piotr Opaczewski zaproponował wniosek formalny do Prezydenta Miasta Michała Missana 
o udostępnienie raportu z audytu organizacyjno–finansowego spółek komunikacyjnych 

przeprowadzonego w latach 2018, 2019 lub 2020.  

 
Dalsza część dyskusji:  

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski  

• Radny Piotr Opaczewski  

• Radny Antoni Czyżyk 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski  

• Radny Antoni Czyżyk 

• Radny Piotr Opaczewski. 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 

 
Komisja Finansowo–Budżetowa pozytywnie opiniuje złożenie formalnego wniosku 

do Prezydenta Miasta Michała Missana o udostępnienie raportu z audytu organizacyjno–
finansowego spółek komunikacyjnych przeprowadzonego w latach 2018, 2019 lub 2020.  

 
 

3) Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak poinformowała o trwających pracach nad projektem 

budżetu na rok 2025. 
 

 
4) Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak poinformowała o terminie kolejnego posiedzenia Komisji 

w dniu 3 grudnia 2024 r.  

 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Komisji Iwona Łuczak zakończyła 
posiedzenie.  

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej stanowi załącznik do protokołu.  
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 12.59 
 
                                      

  

          Przewodnicząca Komisji 
 

          Iwona Łuczak 
 

 

Protokół sporządziła 
 

Katarzyna Chorąży 


